
Bardzo proszq o naprawq nawierzchni a w kolejnym etapie polo2enie
nawierzchni bitumicznej na uricy Zimowej (dzielnica Michelin).
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